
Zápisnica
zo 7. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Nové Mesto nad Váhom,

konaného dňa 27.02.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program
1. Otvorenie, podanie mandátovej správy, určenie overovateľov, zapisovateľa, skrutátora,

schválenie programu
 
2. Voľba návrhovej komisie
 
3. Kontrola uznesení MsZ
 
4. Nakladanie s majetkom mesta
 
5. Modernizácia Športovej haly
 
6. Návrh dodatok č. 1 k VZN č. 6/2023 o poskytovaní sociálnych služieb, spôsobe určenia a

platenia úhrady za sociálne služby na území mesta
 
7. Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2023
 
8. Informácia o vybavení petícií v roku 2023
 
9. Vyhodnotenie činnosti stálych komisií MsZ a výborov mestských častí za rok 2023
 
10. Návrh Dohody o partnerskej spolupráci mesta Nové Mesto nad Váhom (Slovensko) a mesta

Jirkov (Česká republika)
 
11. Návrh členov redakčnej rady Novomestského spravodajcu
 
12. Správa o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2023
 
13. Správy o výsledkoch kontrol vykonané hlavným kontrolórom
 
14. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023
 
15. Odpovede na pripomienky poslancov
 
16. Rôzne
 
17. Záver
 



1. Otvorenie, podanie mandátovej správy, určenie overovateľov, zapisovateľa, skrutátora,
schválenie programu
Primátor mesta Ing. František Mašlonka otvoril 7. zasadnutie MsZ, privítal poslancov a ostatných
prítomných. Na začiatku rokovania z celkového počtu poslancov 19 sa zaprezentovalo 15 poslancov
Mestského zastupiteľstva, Mestské zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné. Ospravedlnili sa poslanci
Mgr. Tomáš Malec, PhD. a MUDr. Marián Mora. Mgr. Skovajsová a Mgr. Vojtek prišli v priebehu
rokovania MsZ.
Za  overovateľov  zápisnice  primátor  mesta  určil  poslancov  MUDr.  Mateja  Bielika  a  Mgr.  Jána
Pavlíčka. Zapísaním zápisnice bola poverená p. Ivana Madarová, zamestnankyňa MsÚ a skrutátorom
Ing. Miroslav Trúsik, zamestnanec MsÚ.  
Svoju účasť na zasadnutí oznámili zástupcovia hromadných informačných prostriedkov: Televízia
Pohoda Nové Mesto nad Váhom.  
Návrh programu rokovania mestského zastupiteľstva bol v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zverejnený na úradnej tabuli i webovom sídle
mesta. Rovnako ho mali k dispozícii i poslanci.
Nakoľko  k  programu rokovania  neboli  vznesené  žiadne  návrhy,  primátor  mesta  Ing.  Mašlonka
požiadal prítomných o hlasovanie o programe rokovania 7.  zasadnutia Mestského zastupiteľstva
mesta Nové Mesto nad Váhom.

Uznesenie č. 158/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

2. Voľba návrhovej komisie
Primátor mesta Ing. Mašlonka predložil návrh na zloženie návrhovej a volebnej komisie:  
návrhovú komisiu v zložení:             
predseda: p. Miroslav Ostrenka           
člen:         PhDr. Kvetoslava Hejbalová                    
člen:         Dipl.-Ing. Ľuboš Tupý  

Zo strany poslancov  neboli k návrhu vznesené žiadne pripomienky.

Uznesenie č. 159/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
3. Kontrola uznesení MsZ
Informáciu o kontrole plnenia uznesení zo 6. zasadnutia MsZ zo dňa 12. decembra 2023, predložil
hlavný kontrolór Mgr. Peter Bača.  
Materiál je pod poradovým číslom 1.   
V diskusii vystúpil poslanec Ing. Urminský s otázkou na nesplnené uznesenie z predchádzajúceho
obdobia, ktoré sa týkalo lokality Bzinská. Ako uviedol hlavný kontrolór mesta, uznesenie je v plnení a
ďalšie otázky k tejto problematiky môžu byť zodpovedané v bode Rôzne.   
Primátor mesta požiadal o predloženie návrhu uznesenia k tomuto bodu programu.



Uznesenie č. 160/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4. Nakladanie s majetkom mesta (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Materiál je pod poradovým číslom: 2.   
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladala Mgr. Tatiana Šusteková.

 
4.1. Predĺženie prenájmu BEN-AKIA s.r.o. - prípad hodný osobitného zreteľa (Spracovateľ:
Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto predkladá návrh na prenájom dočasne prebytočného majetku mesta - nebytových priestoroch
v dome č.23/1 na Ul. Palkovičovej, spoločnosti BEN-AKIA s.r.o, Piešťanská 61, 91501 Nové Mesto
nad Váhom, IČO 47 568 950 ako prípad hodný osobitného zreteľa, ako nájom nebytových priestorov,
u ktorých bola ukončená doba nájmu a nájomca má záujem o jej predĺženie, o ktorom MsZ rozhoduje
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok

Uznesenie č. 161/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.2. Predĺženie prenájmu Ekonita s.r.o. - prípad hodný osobitného zreteľa (Spracovateľ: Mgr.
Tatiana Šusteková)
Mesto predkladá návrh na prenájom dočasne prebytočného majetku mesta - nebytových priestoroch
v Dome služieb, M. R. Štefánika 811, spoločnosti  – EKONITA s.r.o, Kpt. Uhra 1309/12, 91501 Nové
Mesto nad Váhom, IČO: 47 038 012, ako prípad hodný osobitného zreteľa, ako nájom nebytových
priestorov, u ktorých bola ukončená doba nájmu a nájomca má záujem o jej predĺženie, o ktorom
MsZ rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.



Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

V diskusii sa poslanec JUDr. Vavrinčík zaujímal o stav "Domu služieb". Primátor mesta poinformoval,
že pri danej budove sa uvažuje o prestavbe a aj možnosti vytvorenia bytov.

Uznesenie č. 162/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 14, proti - 0, zdržal sa - 1

 
4.3. DM developing s.r.o - návrh na kúpu stavebných objektov – vodných stavieb
(Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto predkladá návrh na kúpu stavebných objektov – vodných stavieb:

„SO 102 – Vodovod a SO 103 Kanalizácia“ povolených na základe vodoprávneho povolenia č.k.
OU-NM-OSZP-2022/000630-008 zo dňa 25.05.2022

„SO  Predĺženie  verejného vodovodu –  VETVA A-4-9“  povolenej  na  základe  vodoprávneho
povolenia č.k. OU-NM-OSZP-2023/001939-004 zo dňa 19.01.2023

do vlastníctva mesta od spoločnosti DM developing s.r.o., Moravská ulica 13, 02001 Púchov, IČO:
50389645 za cenu 1-€ za každý stavebný objekt.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 163/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.4. DM developing s.r.o - Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena verejnej
kanalizácie a verejného vodovodu (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto  predkladá  návrh  na  schválenie  zriadenia  vecného bremena na  priznanie  práva  uloženia
inžinierskej siete verejného vodovodu a kanalizácie s ochranným pásmom vo vyznačenom rozsahu v
Geometrickom pláne č. 557/2023 zo dňa 04.01.2024, na pozemku vo vlastníctve spoločnosti DM



developing s.r.o

parcela registra C-KN p.č. 5781/452, druh pozemku – ostatná plocha,
diel č. 1 v rozsahu 1960 m2,
diel č. 2 v rozsahu 1905 m2.

Zriadenie vecného bremena na pozemkoch DM developing s.r.o  sa požaduje na výkon starostlivosti
o vodné stavby a požaduje ho i budúci správca infraštruktúry TVK a.s Trenčín.

Vecné bremeno sa navrhuje zriadiť bezplatne na dobu neurčitú.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 164/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.5. Návrh odovzdania prevzatého majetku do nájmu, správy Trenčianskym vodárňam a
kanalizáciám a.s. (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto predkladá na schválenie odovzdanie stavebných objektov po ich prevzatí formou nájmu -
uzatvorenia  Zmluvy  o  správe  a  prevádzkovaní  vodovodnej  a  kanalizačnej  infraštruktúry  so
spoločnosťou Trenčianske vodárne a kanalizácie, a.s. Trenčín, IČO: 36 302 724, ako prípad hodný
osobitného zreteľa a  podľa Čl. 9 ods. 1 písm. s) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta
Nové Mesto nad Váhom s použitím Čl. 9 ods. 2 písm. h), kedy sa cena nájmu môže znížiť a to :

„SO 102 – Vodovod a SO 103 Kanalizácia“ povolených na základe vodoprávneho povolenia č.k.
OU-NM-OSZP-2022/000630-008 zo dňa 25.05.2022
SO „Predĺženie  verejného  vodovodu  –  VETVA  A-4-9“  povolenej  na  základe  vodoprávneho
povolenia č.k. OU-NM-OSZP-2023/001939-004 zo dňa 19.01.2023

Vlastník  dáva  Správcovi  infraštruktúru do  správy  bez  nároku na  nájomné a  odplatu.  Odplatou
správcu za výkon správy sú príjmy za vodné a stočné. Správca znáša náklady spojené s bežnou
prevádzkou  infraštruktúry  a  náklady  spojené  s  bežnými  opravami  infraštruktúry  do  výšky
vyfakturovaných súm vodného a/alebo stočného v príslušnom kalendárnom roku.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.



Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 165/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.6. Návrh na schválenie spôsobu prevodu pozemku pre Západoslovenskú distribučnú a.s. a
schválenie trvalej prebytočnosti pozemku (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto predkladá návrhy:

a) na schválenie spôsobu prevodu pozemku pre Západoslovenskú distribučnú a.s., Čulenova
6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518 , ako prípad hodný osobitného zreteľa

Mesto  predkladá  návrh  na  schválenie  spôsobu  prevodu  pozemku  pre  Západoslovenskú
distribučnú a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, a to novovytvoreného pozemku parcela CKN č.
9/3, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 28 m2,vytvoreného z pôvodnej parc. CKN
č.  9/1,  k.ú.  Nové Mesto nad Váhom, na základe Geometrického plánu vyhotoveného RMG Ing.
Rastislavom Miklášom, M. R. Štefánika 12, 915 01 Nové Mesto nad Váhom, IČO: 43 114 458, č.
349/2023 zo dňa 15.01.2024 podľa Čl. 7 bod. 1 písm. c) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom
mesta  Nové  Mesto  nad  Váhom,  ako  prevod  pozemku  do  výmery  100  m2,  ako  prípad  hodný
osobitného  zreteľa,  o  ktorom rozhoduje  mestské  zastupiteľstvo  trojpätinovou  väčšinou  za  cenu
stanovenú znaleckým posudkom Ing. Igorom Ištókom č.14/2024 zo dňa 23.1.2024 vo výške 3 410 €.

b) schválenie trvalej prebytočnosti pozemku

Zároveň mesto predkladá návrh podľa Čl.13 písm. A) bod.1 a 3 na schválenie trvalej prebytočnosti
majetku - novovytvoreného pozemku parcela CKN č. 9/3, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie,
o výmere 28 m2, ktorá bola vytvorená z pôvodnej parcely reg. CKN č. 9/1, k.ú. Nové Mesto nad
Váhom,  vytvoreného  na  základe  Geometrického  plánu  vyhotoveného  RMG  Ing.  Rastislavom
Miklášom, M. R. Štefánika 12, 915 01 Nové Mesto nad Váhom, IČO: 43 114 458 č. 349/2023 zo dňa
15.01.2024.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 166/2024-MsZ



viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.7. Návrh schválenia zriadenia vecného bremena práva uloženia inžinierskej siete pre
Západoslovenskú distribučnú a.s. (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto predkladá návrh na schválenie zriadenia vecného bremena práva uloženia inžinierskej siete v
prospech oprávneného Západoslovenská distribučná a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361
518.

Na základe zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a podľa Čl.12 Zásad
hospodárenia  a  nakladania  s  majetkom mesta  Nové  Mesto  nad  Váhom predkladáme návrh  na
zriadenie  vecného  bremena  na  zaťaženie  pozemku  vo  vlastníctve  mesta  s  právom  uloženia
inžinierskej siete, rozvod VN v prospech oprávneného Západoslovenská distribučná a.s., Čulenova 6,
816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518  na pozemku vo vlastníctve mesta parc. CKN č. 9/1, druh
pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 5430 m2, v rozsahu 37 m2 (diel č. 1), v rozsahu
vyznačenom v GP č. 349/2023 zo dňa 15.01.2024 vyhotoveným RMG Ing. Rastislavom Miklášom, M.
R. Štefánika 12, 915 01 Nové Mesto nad Váhom.

Vecné bremeno sa zriaďuje v súvislosti so stavbou:
SO 08.1 – Transformačná stanica,
SO 08.2 – VN Káblová slučka 22 kV,
SO 08.3 – Distribučné rozvody NN,
SO 08.4 – Demontáž VNK, NNK a TS“
na pozemkoch parc. č. 9/1, 9/2,  k.ú. Nové Mesto nad Váhom.

Vecné bremeno sa zriaďuje odplatne podľa znaleckého posudku Ing. Igora Ištóka č.13/2024 zo dňa
23.1.2024 vo výške 1 134,22 €.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 167/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.8. Konanie o proteste prokurátora - upovedomenie o postupe (Spracovateľ: Mgr. Tatiana
Šusteková)
Dňa  17.10.2023  bol  mestu  Nové  Mesto  nad  Váhom  doručený  protest  prokurátora  č.  Pd



120/23/3304-2, v ktorom prokurátor Okresnej prokuratúry Nové Mesto nad Váhom podľa § 23 ods. 1
a § 27 ods. 1 zákona č. 153/ 2001 Z. z. o prokuratúre v platnom znení konštatoval porušenie zákona
Všeobecne záväzným nariadením mesta Nové Mesto nad Váhom č. 3/2021-VZN, o určení školských
obvodov základných škôl, o určení miesta a času zápisu do základnej školy a o určení spádovej
materskej školy ( ďalej len VZN), konkrétne proti ustanoveniu §3 ods. 1 písm. b): „v závažných
prípadoch, najmä zo zdravotných a rodinných dôvodov môže ZŠ dohodnúť so zákonným zástupcom
dieťaťa náhradný termín zápisu v súlade s § 1 ods. 1 tohto nariadenia".

Prokurátor Okresnej prokuratúry Nové Mesto nad Váhom v odôvodnení protestu uvádza, že podľa §
20 ods. 3 písm. a) zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a
doplnení  niektorých zákonov,  miesto a čas zápisu určí  obec všeobecne záväzným nariadením a
predmetný zákon neumožňuje iný spôsob určenia miesta a času zápisu a to ani vo výnimočných
prípadoch a tiež ani to, aby si miesto a čas dohadovala škola.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 168/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.9. Návrh na schválenie doplnenia uznesení MsZ vo veci záložného práva k 6 nájomným
bytom na Palkovičovej ulici (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto realizovalo výstavbu 6 nájomných bytov v stavbe “Prestavba 2. NP a podkrovia objektu súpis.
č. 23" postavený na parc. reg. CKN č. 4441 a parc. reg. CKN č. 4440/2 s podporou Štátneho fondu
rozvoja bývania /ďalej len ŠFRB/, a dotáciou z Ministerstva dopravy a výstavby SR /ďalej len MDaV
SR/.

Stavba bola  skolaudovaná a je  potrebné v  zmysle  Zmlúv o  úvere so ŠFRB a Zmluvy č.  0096-
PRB/2021 o poskytnutí dotácie na obstaranie nájomných bytov zo dňa  22.11.2021 s MDaV SR zriadiť
záložné právo na 6 nájomných bytov spolu s pozemkami. Zriadenie záložného práva bolo v MsZ
schválené uznesením č.336/2021-MsZ a 337/2021-MsZ zo dňa 27.mája 2021,  ktoré je  potrebné
doplniť o presnú špecifikáciu - konkrétne byty, ktoré boli v objekte súpis. č. 23 prestavané.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie



MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 169/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.10. Návrh na schválenie doplnenia uznesení MsZ vo veci záložného práva k 6 nájomným
bytom na Palkovičovej ulici (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková)
Mesto realizovalo výstavbu 6 nájomných bytov v stavbe “Prestavba 2. NP a podkrovia objektu súpis.
č. 23" postavený na parc. reg. CKN č. 4441 a parc. reg. CKN č. 4440/2 s podporou Štátneho fondu
rozvoja bývania /ďalej len ŠFRB/, a dotáciou z Ministerstva dopravy a výstavby SR /ďalej len MDaV
SR/.

Stavba bola  skolaudovaná a je  potrebné v  zmysle  Zmlúv o  úvere so ŠFRB a Zmluvy č.  0096-
PRB/2021 o poskytnutí dotácie na obstaranie nájomných bytov zo dňa  22.11.2021 s MDaV SR zriadiť
záložné právo na 6 nájomných bytov spolu s pozemkami. Zriadenie záložného práva bolo v MsZ
schválené uznesením č.336/2021-MsZ a 337/2021-MsZ zo dňa 27.mája 2021,  ktoré je  potrebné
doplniť o presnú špecifikáciu - konkrétne byty, ktoré boli v objekte súpis. č. 23 prestavané.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 170/2024-MsZ

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
4.11. Krátkodobý prenájom pozemkov v areáli Zelená voda k uskutočneniu kultúrnych
podujatí na rok 2024 - informácia (Spracovateľ: Mgr. Tatiana Šusteková, JUDr. Marek Atalovič)
Mestu Nové Mesto nad Váhom boli doručené žiadosti o krátkodobý prenájom pozemkov v areáli
Zelenej vody. Ide o 5 kultúrnych akcií – festivalov, ktoré organizátori plánujú organizovať počas
letnej sezóny na rok 2024. Ide o festivaly,  ktoré sú známe medzi širokou verejnosťou a týmito
festivalmi, chce mesto podporiť rozvoj kultúry, cestovného ruchu. Jedná sa o krátkodobé prenájmy
podľa Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Nové Mesto nad Váhom.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a



odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 171/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
5. Modernizácia Športovej haly (Spracovateľ: Ing. František Mašlonka)
Materiál je pod poradovým číslom: 3.  
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Ing. František Mašlonka.

Športová  hala  na  Javorinskej  ulici  č.19  je  stánkom  pre  športové  kluby  a  dôležitým  stánkom
hodnotných športových zápolení a spoločenských podujatí. Na základe zmluvy o nájme prevádzku
športovej  haly  a  jej  využívanie  zabezpečuje  OZ  Volejbalový  klub  Nové  Mesto  nad  Váhom,
IČO:34005668 (ďalej len "VK Nové Mesto nad Váhom").
VK Nové Mesto nad Váhom vedie deti a mládež k športu a vychováva mladé talenty (dievčatá a
chlapcov) pre volejbal v súťažiach SVF. Dobrá práca s mládežou (zastrešuje mládežnícke žiacke,
dorastenecké  družstvá  dievčat  a  chlapcov  a  družstvá  kadetiek  a  kadetov)  prináša  úspechy  v
šestkovom volejbale. Výkladnou skriňou VK Nové Mesto nad Váhom a mesta je družstvo žien, ktoré
niekoľko  sezón  úspešne  hrá  extraligu  žien  a  dosahuje  výborné  výsledky  v  Slovenskom pohári
(posledne - strieborné).
Športovú halu využívajú aj ďalšie športové kluby nášho mesta (AFC, Atletika, Box klub, Cerberos
Gym, ...) V hale sa okrem extraligových zápasov a tréningov športových klubov odohralo a odohráva
množstvo významných športových podujatí na regionálnej i celoslovenskej úrovni (majstrovstvá SR
vo volejbale žiakov a žiačok). Cieľom je modernizovať interiérové priestory haly, ktoré budú ponúkať
dôstojný športový stánok,  ktorým sa mesto prezentuje prostredníctvom extraligových zápasov a
podujatí organizovaných športovými klubmi.
Najväčším nedostatkom je:
·         vykurovanie a vzduchotechnika haly
·         zastaralé sociálne a hygienické zariadenia pre návštevníkov
·         zastaralé a takmer nevhodné šatne, hygienické a sociálne zázemie domácich športových
klubov
·         priestory kotolne a divácke zázemie haly.
V etape modernizácie interiéru haly je potrebné vyriešenie časti zatekania strechy.

Hlavným vstupom do objektu je prestrešená podesta s dvoma schodiskovými stupňami a rampou pre
imobilných zo západnej strany objektu. Rozptylový priestor haly umožňuje vstup priamo do športovej
haly ako i vstup na poschodie a do Volley baru s nefajčiarskym prostredím „Véčko“. Vo vstupnom
vestibule sa nachádza miestnosť správcu haly a kancelárie športových klubov.
Existujúce toalety pre návštevníkov majú nedostatočnú kapacitu. Tieto počas zápasov extraligy, ale
najmä  počas  turnajov  nepostačujú  počtom  ani  vybavením.  Rovnako  sanitárne  zariadenia  sú



nevyhovujúce.  Obklady  stien  sú  poškodené  a  miestami  plesnivé.  Absentujú  toalety  samostatne
fungujúce  pre  miestnosti  športovcov  a  kancelárie  športových  klubov  nezávisle  od  sociálnych
zariadení  pre  verejnosť.  Toalety  haly  sú  teda  využívané  všetkými  návštevníkmi  nielen  počas
športových podujatí.
Tieto  vyššie  popísané  body  rieši  navrhovaná  štúdia  a  samotný  stavebný  projekt  pre  stavebné
povolenie. Súčasťou riešenia je aj rozšírenie kapacity existujúcich toaliet.
Odkanalizovanie spŕch je  nedostatočné,  voda zo spŕch sa prelieva do stredových uličiek medzi
sprchami pre poškodené a zničené žľaby s vtokmi. Kanalizácia zapácha, voda sa vracia. Vodovodné
batérie sú zastaralé, poškodené a rôznych typov. Obklady sú z týchto dôvodov plesnivé a zničené.
Takisto dvere do umývariek a šatní sú zle osadené. Osadené sú zárubňami na čistú chodbu, ale
otvárajú  sa  do šatní  a  umývariek.  Inverzne otváravé dvere  sú  teda pri  otváraní  poškodzované
búchaním do ostení stien hr. 300 mm a takto sú labilné voštinové krídla vytrhávané z pántov. Z tohto
dôvodu sa navrhujú nové dvere.
Ďalším bodom pre navrhované riešenie je  zväčšiť  existujúcu šatňu pre extraligové volejbalistky
spojením dvoch šatní.  K nej  sa  navrhuje  miestnosť  maséra s  možnosťou situovania  vírivky pre
regeneráciu extraligových hráčok,  alebo ochladzovacej  nádoby a lehátok na oddych po masáži.
Novým riešením by boli sklady a údržba v jednom bloku a v druhom bloku umyvárne športovcov,
šatne športovcov s miestnosťami trénerov, rozhodcov a delegátov pri turnajoch v druhom bloku.
Treťou  riešenou  časťou  v  rámci  stavebných  úprav  je  priestor  od  rozcvičovne  volejbalistiek  po
existujúcu plynovú kotolňu. V rámci celej tejto rekonštrukcie budú vykonané aj malé vysprávky. Pre
účely zakrytia podlahy – palubovky v prípade turnajov slúžia koberce. Tieto sú väčšinou zrolované,
nie sú predmetom výkazu výmer, ale navrhuje sa pre ne sklad.

Návrh výšky investície a spolufinancovania (predpokladaná investícia: 1 404 000€, spolufinancovanie
35%:491 400€)  vychádzal  z  pôvodnej  štúdie,  kedy  sa  rátalo  s  menším rozsahom modernizácie
priestorov (šatne, vestibul, toalety, hracia plocha s tribúnou).
Po doručení projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie s položkovým rozpočtom sektorov
(výška investície 2.8 mil eur. s DPH, ktoré o.i. zahŕňal aj úplnu rekonštrukciu a zateplenie strechy),
sme boli nútení prehodnotiť rozsah prác a po konzultáciách s projektantom a oddelením výstavby,
sme racionalizovali celkový rozsah prác.
Objekt je preto rozdelený do siedmych sektorov, plus ôsmy-strecha. Samotnú strechu budeme v tejto
etape len opravovať. Sústredenie je na modernizáciu a úpravu: vestibulu , vstupu-dvere, sociálne
zariadenia, šatne, priestor haly, kúrenie a klimatizácia.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 07.02.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 08.02.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

V  diskusii  p.  poslanec  Ostrenka  požiadal  poslancov  o  odsúhlasenie  danej  rekonštrukcie.  P.
poslankyňa Ing. Antalová sa zaujímala, prečo sa zmenila výška investície oproti prezentovanej sume
na KFSM a MsR. Presné vysvetlenie investície podal primátor mesta Ing. Mašlonka.

Uznesenie č. 172/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 14, proti - 0, zdržal sa - 1



 
6. Návrh dodatok č. 1 k VZN č. 6/2023 o poskytovaní sociálnych služieb, spôsobe určenia a
platenia úhrady za sociálne služby na území mesta (Spracovateľ: Mgr. Zuzana Kubrická)
Materiál je pod poradovým číslom: 4.  
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladala Mgr. Zuzana Kubrická.

Dodatkom  č. 1  k Všeobecne  záväznému  nariadeniu mesta č.6/2023 - o poskytovaní   sociálnych 
služieb,  spôsobe určenia a platenia úhrady  za  sociálnu  službu  na  území  mesta, mesto navrhuje
zmeniť:   
 
a) Prílohu č. 1 VZN  Cenník  poskytovaných sociálnych  služieb  v ZPS Fraňa Kráľa 2688/4, Nové 
Mesto  nad  Váhom v úseku „Obslužné činnosti, v časti Ubytovanie“ od 1.4.2024  z dôvodu nárastu
výdavkov spojených so zabezpečením poskytovania sociálnych služieb (náklady na mzdy a odvody,
prevádzkové náklady), čo je preukázateľné v ekonomicky oprávnených nákladoch za rok 2023.   V
súlade  so  zákonom č.  448/2008 Z.  z.  o  sociálnych  službách  a  o  zmene  a  doplnení  zákona  č.
455/1991   Zb. o živnostenskom podnikaní v znení neskorších predpisov podľa  § 72 ods. 2  určuje
Mesto Nové Mesto nad Váhom ako verejný poskytovateľ sociálnej služby sumu úhrady za sociálnu
službu v zariadení pre seniorov tak, aby priemerná suma úhrady za sociálnu službu požadovanú od
prijímateľov tejto sociálnej služby bola po prepočítaní tejto úhrady  na jedného prijímateľa najviac vo
výške  rozdielu  medzi  priemernými  ekonomicky  oprávnenými  nákladmi  poskytovateľa  za
predchádzajúci rozpočtový rok po ich prepočítaní na jeden mesiac na prijímateľa sociálnej služby 
(predpokladané EON  za rok 2023 =  1312,52 EUR) a  priemerným príjmom poskytovateľa sociálnej
služby § 71 ods. 6  z finančného príspevku ministerstva na rok 2023 (=  637,98 EUR).
Úhrada    prijímateľa    sociálnej     služby   pre   rok   2024   môže   byť   v predpokladanej
maximálnej výške 1312,52 – 637,98 = 674,54 EUR.            Súčasná  priemerná  zmluvná úhrada za
sociálnu službu na   prijímateľa sociálnej služby v ZPS je vo výške 526,20 EUR.                                   
          Navrhovaná  priemerná mesačná  zmluvná    úhrada   za    sociálnu    službu    na   prijímateľa
sociálnej služby by bola od 1.4.2024 po zvýšení úhrady za ubytovanie  v maximálnej výške  601,63
EUR. 

b)  Prílohu č. 4 Cenník  poskytovania prepravnej služby v odseku 1 „Fyzická osoba odkázaná na
prepravnú  službu“   z  dôvodu  nárastu  výdavkov  na  pohonné  hmoty  za  ostatné  roky.  Cenník
prepravnej služby sa nemenil od roku 2016.

Stanovisko Komisie finančnej, správy majetku a hospodárskeho rozvoja mesta:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 07.02.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 08.02.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: 
JUDr. Vavrinčík položil otázku riaditeľke ZPS Mgr. Kubrickej, či zisťovali stav u klientov, či budú
schopní splácať aj navýšenie sumy. Mgr. Kubrická odpovedala, že klienti už vedia o pripravovanej
zmene cenníka.

Uznesenie č. 173/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice



Hlasovanie o predloženom návrhu za - 14, proti - 1, zdržal sa - 0

 
7. Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2023 (Spracovateľ: Ing. Jaroslav Madara, LL.M.)
Materiál je pod poradovým číslom: 5.  
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Ing. Jaroslav Madara LL.M.

Správa o činnosti MsP za rok 2023 je predkladaná na základe zákona o obecnej polícii č.1.
546/1991 Zb. s poukazom na ustanovenie § 6, pričom jej obsahom je celkové vyhodnotenie
činnosti Mestskej polície, ktorá ako poriadkový útvar plní úlohy pri zabezpečovaní obecných
vecí a verejného poriadku, ochrany zdravia, života a majetku občanov, životného prostredia a
úlohy vyplývajúce z VZN mesta, uznesení MsZ a rozhodnutí primátora.
Činnosti  vykonávané MsP sú  hradené zo  schváleného rozpočtu  mesta,  vrátane  mzdových2.
nákladov.
Predkladaný materiál bol prerokovaný v Komisii pre bezpečnosť a verejný poriadok dňa 23. 01.3.
2024 a v MsR dňa 08. 02. 2024, tento bol odporučený predložiť do MsZ.

Stanovisko Komisie bezpečnosti a verejného poriadku:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 23.1.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.
Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

V diskusii postupne vystúpili p. poslanec MUDr. Durdík K. s otázkou na vysokoprofilový incident.
Poslanec JUDr. Vavrinčík sa zaujímal o kamerový systém. Poslanec p. Ostrenka mal otázku, či bude
kamera aj v klientskom centre. Na otázky odpovedal náčelník MsP a primátor mesta.
Poslanci Ing. Antalová a Mgr. Pavlíček poďakovali za prácu mestskej polície.

Uznesenie č. 174/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 16, proti - 0, zdržal sa - 0

 
8. Informácia o vybavení petícií v roku 2023 (Spracovateľ: Mgr. Andrej Neuschl)
Materiál je pod poradovým číslom: 6.  
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Mgr. Andrej Neuschl.

Mestské zastupiteľstvo mesta Nové Mesto nad Váhom uznesením číslo 120/2019 – MsZ schválilo
Zásady vybavovania petícií v podmienkach mesta Nové Mesto nad Váhom (ďalej len „zásady“). V
zmysle článku III ods. 5 Zásad, mesto predkladá informáciu o vybavení petícii za predchádzajúci
kalendárny rok, t.j. za rok 2023.

V roku 2023 boli do podateľne MsÚ doručené 3 petície občanov.



1.      Petícia proti plánovanej zmene územného plánu a zmene funkčného využitia územia na ul.
Jilemnického, Nové Mesto nad Váhom.
2.      Petícia proti plánovanému využívaniu cestnej komunikácie ul. Jilemnického  v Novom Meste
nad Váhom ako prístupovej a obslužnej komunikácie k plánovaným novostavbám na ul. Jilemnického
 
3.      Petícia obyvateľov ( vlastníkov) 24 bytových domov proti plánovanej revitalizácii dvorov a
 Vybudovaním parkovacích státí,  medzi  bytovkami  na Ul.  Krčméryho 867 a  kpt.  Nálepku 853,
namiesto stávajúceho oplotenia.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 175/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 16, proti - 0, zdržal sa - 0

 
9. Vyhodnotenie činnosti stálych komisií MsZ a výborov mestských častí za rok 2023
(Spracovateľ: Mgr. Andrej Neuschl)
Materiál je pod poradovým číslom: 7.
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Mgr. Andrej Neuschl.

Stále komisie Mestského zastupiteľstva Mesta Nové Mesto nad Váhom ako iniciatívne, kontrolné
a  poradné  orgány  MsZ  na  svojich  zasadnutiach  prerokovávajú  materiály,  podávajú  k  nim
pripomienky, posudzujú návrhy a prijímajú k nim stanoviská.  

Výbory mestských častí Mesta Nové Mesto nad Váhom zabezpečujú úlohy zverené orgánmi mesta v
príslušnej MČ, radia sa s obyvateľmi o dôležitých otázkach týkajúcich sa rozvoja MČ, informujú
obyvateľov MČ o činnosti MsZ a o svojich návrhoch, ktoré predkladajú MsZ, alebo iným orgánom
mesta.  Informujú MsZ o požiadavkách a návrhoch občanov týkajúcich sa rozvoja mesta a jeho
hospodárstva, organizujú dobrovoľné zbierky na rozvoj občianskej a technickej vybavenosti v MČ.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 176/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 16, proti - 0, zdržal sa - 0



 
10. Návrh Dohody o partnerskej spolupráci mesta Nové Mesto nad Váhom (Slovensko) a
mesta Jirkov (Česká republika) (Spracovateľ: Mgr. Andrej Neuschl)
Materiál je pod poradovým číslom: 8.   
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Mgr. Andrej Neuschl.

Program cezhraničnej spolupráce medzi mestom Nové Mesto nad Váhom a mestom Jirkov je jedným
z programov Európskej  územnej  spolupráce.  Hlavným cieľom Programu je  čeliť  najdôležitejším
výzvam a prekonať slabé stránky typické pre pohraničie. Mesto Jirkov sa nachádza na západe Českej
republiky  neďaleko  Nemeckých hraníc.  Naše  mesto  a  mesto  Jirkov  sú  podobne veľké  mesta  s
rovnakým  počtom  obyvateľov.  Máme  spoločnú  kultúru,  školstvo,  či  podzemné  chodby.
Prostredníctvom  realizácie  spoločných  cezhraničných  projektov  bude  program  implementovať
konkrétne ciele:
1. propagácia informácii o obciach – partneroch spolupráce
2. spoluprácu škôl, výmenám skupín detí a mládeže
3. spolupráci v oblasti kultúry, športu a cestovného ruchu
4. naviazanie priamych kontaktov medzi podnikateľmi
5. výmene skúseností v oblasti divadelných aktivít

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

P. poslanec MUDr. Bielik mal otázku, aká suma bude rozpočte vyčlenená na uvedenú spoluprácu.
Primátor aj prednosta uviedli, že zatiaľ nebolo nič schválené a každý výdavok schvaľuje MsZ.

Uznesenie č. 177/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 16, proti - 0, zdržal sa - 0

 
11. Návrh členov redakčnej rady Novomestského spravodajcu (Spracovateľ: Mgr. Dana
Uhríková)
Materiál je pod poradovým číslom: 9.  
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Mgr. Andrej Neuschl.

V zmysle čl. 5 schváleného štatútu Novomestského spravodajcu predsedu a členov redakčnej rady
navrhujú a schvaľujú poslanci MsZ.
Podľa návrhu poslancov predkladám zoznam členov novej redakčnej rady nasledovne:
šéfredaktorka Mgr. Monika Šupatíková
predseda - Mgr. Andrej Neuschl
členovia – Mgr. art. Mária Volárová, PhDr. Jozef Karlík, Ing. Jarmila Foltánová, Jana Krištofovičová,
MUDr. Karol Durdík.

Zmena členov redakčnej rady je nevyhnutná, nakoľko pôvodná redakčná rada je neaktívna, nezasadá
a nepodieľa sa spoločne na  tvorbe tohto mesačníka. 



Stanovisko Komisie kultúry a spoločenských vzťahov:
Komisia prerokovala návrh materiálu dňa 7.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie MsZ a
odporúča poslancom materiál schváliť.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál schváliť.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 178/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 15, proti - 0, zdržal sa - 0

 
12. Správa o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2023
(Spracovateľ: Mgr. Peter Bača)
Materiál je pod poradovým číslom: 10.  
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Mgr. Peter Bača.

Po účinnosti novely Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení bola v paragrafe 18f, ods. 1, písm.
i  medzi povinnosti hlavného kontrolóra zavedená " povinnosť vykonať za predchádzajúci kalendárny
rok kontrolu prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20
000 eur, a to do 60 dní od uplynutia kalendárneho roka".
Mesto Nové Mesto nad Váhom zverejní výsledky tejto kontroly do 30 dní po predložení správy o
výsledkoch kontroly Mestskému zastupiteľstvu Nového Mesta nad Váhom na svojej úradnej tabuli a
na webovom sídle. 
Správa bola prerokovaná na 6. zasadnutí Mestskej rady dňa 8.2.2024. Predložený materiál zobrala
na vedomie a uložila správu predložiť poslancom mestského zastupiteľstva.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 179/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 14, proti - 0, zdržal sa - 0

 
13. Správy o výsledkoch kontrol vykonané hlavným kontrolórom (Spracovateľ: Mgr. Peter
Bača)
Materiál je pod poradovým číslom: 11.  
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.



Materiál predkladal Mgr. Peter Bača.

 
13.1. Správa o výsledku hospodárenia Zariadenia pre seniorov, Ul. Fr. Kráľa za rok 2022
(Spracovateľ: Mgr. Peter Bača)
V súlade so zákonom č.357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých
zákonov hlavný kontrolór ako oprávnená osoba vykonal kontrolu hospodárenia v subjekte Zariadenie
pre seniorov Nové Mesto nad Váhom na ul. Fr. Kráľa. 
Cieľ kontroly: overiť objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so všeobecne záväznými
právnymi predpismi za účtovné obdobie 2022.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 180/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 16, proti - 0, zdržal sa - 0

 
13.2. Správa o výsledku kontroly Spoločnej úradovne samosprávy, n.o. za rok 2022
(Spracovateľ: Mgr. Peter Bača)
V súlade so zákonom č.357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých
zákonov  hlavný  kontrolór  ako  oprávnená  osoba  vykonal  kontrolu  zákonnosti,  účinnosti,
hospodárnosti  a  efektívnosti  pri  hospodárení  a  nakladaní  s  finančnými  prostriedkami  mesta  za
poskytovanie opatrovateľskej služby.
Cieľ kontroly: overiť objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so všeobecne záväznými
právnymi predpismi za účtovné obdobie 2022.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

Diskusia: bez pripomienok.

Uznesenie č. 181/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 16, proti - 0, zdržal sa - 0

 
13.3. Správa o výsledku kontroly hospodárenia Mestského bytového podniku Nové Mesto
nad Váhom, s.r.o. za rok 2022 (Spracovateľ: Mgr. Peter Bača)
V súlade so zákonom č.357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých



zákonov hlavný kontrolór ako oprávnená osoba vykonal kontrolu hospodárenia v subjekte Mestský
bytový podnik Nové Mesto nad Váhom, s. r. o.. 
Cieľ kontroly: overiť objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so všeobecne záväznými
právnymi predpismi za účtovné obdobie 2022.

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

V diskusii poslanec p. Kolesár poukázal na to, že podiel neplánovaných opráv v nájomných bytov
tvorí viac 62%. S uvedeným súhlasil aj hlavný kontrolór. Na ďalší nedostatok, a to zverejňovanie
zmlúv,  sa  pýtal  poslanec JUDr.  Vavrinčík.  Hlavný kontrolór  Mgr.  Bača uviedol,  že  zmluvy boli
zverejnené v centrálnom registri zmlúv, neboli však od r. 2022 na stránke MsBP. Dňom konania
zastupiteľstva však prišlo k náprave.

Uznesenie č. 182/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 17, proti - 0, zdržal sa - 0

 
14. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 (Spracovateľ: Mgr. Peter Bača)
Materiál je pod poradovým číslom: 12. 
Materiál bol poslancom MsZ zaslaný na preštudovanie a tvorí prílohu tejto zápisnice.
Materiál predkladal Mgr. Peter Bača.

Podľa § 18f ods.1 písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov
hlavný kontrolór predkladá Mestskému zastupiteľstvu Nového Mesta nad Váhom správu o kontrolnej
 činnosti za rok 2023. 

Stanovisko Mestskej rady:
Mestská rada prerokovala návrh materiálu dňa 8.2.2024, ukladá materiál predložiť na rokovanie
MsZ a odporúča poslancom materiál zobrať na vedomie.

Diskusia:
JUDr.  Vavrinčík požiadal  hlavného kontrolóra Mgr.  Baču o prekontrolovanie zmluvy č.1/2020 a
č.2/2023 o mobilnej novomestskej aplikácii - prevedenie unikátnych identifikátorov.
Ing. Antalová taktiež vzniesla požiadavku na hlavného kontrolóra o doručenie výsledku kontroly,
ktorá bude zameraná na spôsob prevzatia majetku mesta od nájomcu na Zelenej vode.

Uznesenie č. 183/2024-MsZ

viď znenie uznesenia ako súčasť tejto zápisnice

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 17, proti - 0, zdržal sa - 0

 
15. Odpovede na pripomienky poslancov (Spracovateľ: Mgr. Andrej Neuschl)
Na predchádzajúcom zastupiteľstve boli zodpovedané všetky pripomienky a otázky poslancov.



 
16. Rôzne
V bode Rôzne sa najskôr diskusia začala odloženou témou - prebratie lokality Bzinská, na ktorú sa
pýtal poslanec Ing. Urminský. Z troch ulíc Ďuržu, Durdíka a Bernovského bola prevzatá len ulica
Ďuržu a paradoxne tá vyzerá najhoršie zo všetkých. Situáciu v tejto lokalite vysvetľoval Ing. Petkanič
-  vlastník  bol  vyzvaný  na  odstránenie  nedostatkov,  chýba  prepojovací  chodník  s  prepojeným
osvetlením. Zatiaľ neprišlo po tejto výzve zo strany developera k žiadnej novej žiadosti.

Poslanec p. Ostrenka sa chcel informovať na "Dom služieb", odpovede však boli podané už počas
rokovania MsZ. Ďalej dal podnet od občanov - ulice Južná, Čachtická a Brigádnická - aby autobus
chodil podľa platného grafikonu.

PhDr. Hejbalová poďakovala za zabezpečenie domu na ul. Kuzmányho a požiadala ešte zabezpečiť aj
plot. Upozornila tiež na množiace sa banery na plotoch, napr. gymnáziu, ktoré bránia vo výhľade
autám. K tomuto neskôr odpovedal Mgr. Pavlíček, že banery už boli posunuté z križovatky ďalej.

JUDr. Vavrinčík požiadal o zabezpečenie okien napr. plexisklami na hudobnej škole, kde vypadáva
sklo. Ďalej sa zaujímal o súdny spor - Zelená voda. Ako uviedol primátor a aj Mgr. Šusteková, zatiaľ
bol daný návrh na pokračovanie súdneho konania a naviac bola daná exekúcia na spoločnosť Bolt.
Ďalšia otázka smerovala k parkovaniu na chodníkoch, ako tento problém mesto vyriešilo. Odpovedal
primátor mesta - najskôr bolo riešené zmapovanie mesta a spočítanie parkovacích miest, rokovalo sa
s dopravným projektantom. Pri dodržiavaní všetkých predpisov a na základe dopravného projektu
napr. na Samotách sa budú dať niektoré ulice zjednosmerniť. Na tento rok je to dôležitá úloha, aby
sa mesto v tomto pohlo ďalej. Ďalej p. poslanec JUDr. Vavrinčík upozornil na zastavovanie áut pred
Tatrabankou a ľuďmi, ktorí si skracujú takto cestu do bankomatu. Je tam aj urobený z dlažby chodník
v tráve. Bolo by dobré to vyriešiť. Ako posledné sa zaujímal, či sa plánujú polopodzemné kontajnery
na Rajkovej. Tu odpovedal primátor, že najbližšie sa plánujú kontajnery na Javorinskej a Športovej.

Ing. Antalová opätovne upozornila na parkovanie na ul. Športová, prepoj Športová a Tematínska, kde
je neprehľadná situácia. Náčelník MsP informoval, že sa týmto zaoberajú, budú rozdávané letáky,
ktoré upozorňujú na porušovanie zákona pri takomto parkovaní. P. poslankyňa ďalej zagratulovala
volejbalistkám k 2. miestu v superfinále Niké pohára.

P.  Kolesár  uviedol,  že  by  chcel  vyzvať  mesto  na  zabezpečenie  opustených  budov  v  bývalých
kasárňach. V tomto bol kontaktovaný príslušníkom štátnej polície polície a súčasne apeloval na
náčelníka MsP, aby sa tu posilnilo hliadkovanie. V budovách sa schádzajú neprispôsobivé partie.
Väčšie nebezpečenstvo však vidí, že pri týchto budovách sa hrajú deti a mladiství z ulice Kréna, aby
nedošlo k úrazu. Primátor mesta sa len uistil, že ide o budovy za garážami. Uviedol, že sa bude tiež
postupovať v čistení tohto priestoru.

Mgr. Pavlíček sa zaujímal o plot pri cintoríne. Tu taktiež informácie vedel poskytnúť primátor mesta.
Nevyhnutné bude zabezpečiť s TSM časť plotu v zákrute. Nie je to pamiatková zóna, robí sa ešte
statický posudok a nový plot bude asi z nového materiálu.

JUDr. Vavrinčík sa ešte zaujímal o kúpalisko. Odpovede podal primátor mesta - po dvoch stretnutiach
v 1/2023 a 9/2023 bol prijatý úzus v tomto projekte. Pokračuje sa dopravnou štúdiou, dopravným
napojením - kruhový objazd, bude nasledovať proces EIA. 

MUDr. Durdík Karol mal dve otázky. Jedna smerovala k vianočnému stromčeku. Primátor mesta
uviedol, že strom sa bude nasledujúci deň zrezávať. Výsadba nového je odsúhlasená s pamiatkovým
úradom a bude sa realizovať na novom mieste na námestí. Na faktickú pripomienku poslanca JUDr.



Vavrinčíka, či už pôjde o väčší strom, primátor odpovedal kladne. Poslanec MUDr. Durdík sa ešte
pýtal, či v oblasti, kde je firma Stavin je nejaká skládka, nakoľko je tam pohyb áut a prašnosť. Ing.
Paučinová vysvetlila, že je tu súkromné, oficiálne povolené zariadenie na spracovávanie stavebného
odpadu.

 
17. Záver
Ing. Mašlonka ukončil bod Rôzne. Poďakoval všetkým za účasť na 7. zasadnutí MsZ a zasadnutie MsZ
ukončil.

Ing. František Sádecký
prednosta MsÚ

Ing. František Mašlonka
primátor mesta

 

Overovatelia:

MUDr. Matej Bielik .....................................

Mgr. Ján Pavlíček .....................................

Zapísala: Ivana Madarová

V Novom Meste nad Váhom, dňa 11.3.2024


